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WIEśCI Z URZŇDU GMINY GĞOS MIESZKAőCA ZDROWO I SPORTOWO 

Plon niesiemy plon 
DoŨynkowy plon! 

Dzielmy bochen tak jak trzeba 
By wszystkim starczyğo chleba 

Niech ciňŨka rolnika praca 
W naszym kraju siň opğaca 
Gdy wŜr·d nas panuje zgoda 
B·g do pracy siğy doda! 
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Pani Mağgorzata świerczyŒska 

jest RadnŃ okrňgu Glňdy. Z wy-
ksztağcenia jest nauczycielem edu-
kacji wczesnoszkolnej i logopedŃ. 
Pracuje w Filii Zespoğu Szkolno ï 
Przedszkolnego w Mostkowie.  
W Glňdach mieszka od 21 lat, 
gdzie aktywnie uczestniczy w Ũy-
ciu spoğecznym mieszkaŒc·w. 
ŧona i matka dw·jki dzieci. Jej 
zainteresowania to: ksiŃŨka, film, 
Ŝpiew. Praca zawodowa, doksztağ-
canie, obowiŃzki zwiŃzane z wy-
chowywaniem dzieci i prowadze-
niem domu nie pozwalajŃ w peğni 
na realizacjň swoich pasji, ale  
w wolnych chwilach lubi siňgnŃĺ 

po ciekawŃ ksiŃŨkň, obejrzeĺ dobry film, odprňŨyĺ siň przy dŦwiň-
kach muzyki. 

Dlaczego zdecydowağa siň Pani kandydowaĺ na radnego? 
Tak naprawdň pasjŃ mojŃ jest praca zawodowa, ale pomyŜlağam: 
,,moŨe spr·bujň, sprawdzň swoje moŨliwoŜci jeszcze w tej  
dziedzinie''. Z wiňkszym zaangaŨowaniem wğŃczň siň w Ũycie spo-
ğeczne mieszkaŒc·w mojej wsi. Wprawdzie nie mieszkam w Glň-
dach od urodzenia, ale dobrze siň czujň poŜr·d jej mieszkaŒc·w, 
ceniň ludzi, kt·rzy tu mieszkajŃ, wiem, Ũe drzemie w nich duŨy po-
tencjağ do dziağania i chciağabym im w tym towarzyszyĺ. 

Czy ta funkcja speğnia Pani oczekiwania? 
To jeszcze zbyt kr·tki czas, aby dokonaĺ takiego podsumowania. 
Wiele zagadnieŒ jest dla mnie nowych, wiňc wymaga to ode mnie 
wdroŨenia siň w nie. Jestem pozytywnie nastawiona do peğnienia tej 
funkcji i chňtna do podejmowania r·Ũnorodnych dziağaŒ. 

W jaki spos·b realizuje Pani sw·j program wyborczy? Jakie propo-
zycje ma Pani dla swojego okrňgu wyborczego? 
Tak naprawdň w moim programie zawarte sŃ oczekiwania moich 
wyborc·w. OdwiedzajŃc ich poznawağam ich problemy, kt·re moŨ-

na by spr·bowaĺ wsp·lnie rozwiŃzaĺ. Nie obiecywağam czegoŜ, 
czego nie mogğabym speğniĺ. Deklarowağam, Ũe bňdň zawsze starağa 
siň dbaĺ o interesy swoich mieszkaŒc·w i godnie je reprezentowaĺ. 
Bňdň wsp·ğpracowağa z dorosğymi, mğodzieŨŃ i dzieĺmi poprzez ich 
aktywizacjň. Realizacja tych powaŨniejszych propozycji zmian  
w moim okrňgu wyborczym np. modernizacja dr·g, oŜwietlenia, 
poprawa bezpieczeŒstwa nie sŃ zaleŨne tylko ode mnie, ale bňdň 
dŃŨyğa do ich urzeczywistnienia. Pragnň oczywiŜcie kontynuowaĺ 
dziağania swoich poprzednik·w, a wiňc dbaĺ o estetyczny wyglŃd 
Glňd, podtrzymywaĺ panujŃce tu tradycje i zwyczaje. Sw·j program 
realizujň ze wspaniağymi ludŦmi: paniŃ Soğtys, RadŃ SoğeckŃ oraz  
z mieszkaŒcami, kt·rzy sŃ chňtni do dziağania, dŃŨŃ do tego, aby  
w naszej miejscowoŜci Ũyğo siň przyjemniej, radoŜniej. MoŨliwoŜci 
finansowe gminy nie sŃ wielkie, wiňc tylko wsp·lny wysiğek, po-
zwoli na zrealizowanie oczekiwaŒ lokalnego spoğeczeŒstwa. Ja 
oczywiŜcie bňdň jŃ wspomagaĺ i staraĺ siň peğniĺ swojŃ funkcjň 
najlepiej jak potrafiň. 

Jakie Pani zdaniem sŃ najwiňksze problemy w naszej gminie? 
Najwiňkszy problem to finanse. Wielka szkoda, Ũe na soğectwa prze-
znaczane sŃ tak niewielkie pieniŃdze. Przy wiňkszym wsparciu mo-
gğyby one bardziej rozkwitaĺ. Mam jednak nadziejň, Ũe wsp·lnie 
przetrzymamy ten okres i nadejdŃ lepsze czasy dla soğectw. Mağymi 
kroczkami bňdziemy realizowaĺ swoje zamierzenia. 

W jaki spos·b spňdza pani sw·j wolny czas? 
W ciŃgu roku szkolnego tego czasu nie mam zbyt wiele, bo kaŨdy 
nauczyciel czňŜĺ swojej pracy zabiera do domu: sprawdzanie zeszy-
t·w, przygotowanie siň do zajňĺ, samoksztağcenie. Wolne chwile 
staram siň spňdzaĺ z rodzinŃ, przyjaci·ğmi. Jak kaŨda kobieta zajmu-
jň siň zwyczajnymi obowiŃzkami domowymi. Bardzo lubiň ten czas 
w swoim ,,domowym ogniskuôô, wykonywanie codziennych czynno-
Ŝci tj.: sprzŃtanie, gotowanie, pieczenie itp. A kiedy mam doŜĺ tej 
monotonii, po prostu wypoczywam na ğonie otaczajŃcej nas przyro-
dy: spacerujň nad urokliwe okoliczne jeziora w Glňdach (do niedaw-
na nie wiedziağam, Ũe sŃ aŨ trzy), udajň siň na przejaŨdŨkň rowerem 
po najbliŨszej okolicy, latem spňdzam czas nad wodŃ. To naprawdň 
wspaniağe oderwanie siň od codziennoŜci, relaks i odpoczynek po 
pracy w szkole. 

Dziňkujň za rozmowň, Izabela Bereda 

Wywiad z RadnŃ Gminy Ğukta - MağgorzatŃ świerczyŒskŃ 

W dniu 21 sierpnia 2015 roku o godz. 1000  w Gminnym OŜrodku 

Kultury  w Ğukcie odbyğa siň dziesiŃta sesja Rady Gminy Ğukta. 
W·jt Gminy Pan Robert Malinowski wrňczyğ podziňkowanie Panu 
Janowi DŃbrowskiemu za propagowanie historii Gminy Ğukta na 
ğamach gazety, kt·rŃ wydaje Gminny OŜrodek Kultury w Ğukcie 
oraz w swoich ksiŃŨkach. Gğ·wnymi tematami sesji byğo: przezna-
czenie do sprzedaŨy nieruchomoŜci gruntowych poğoŨonych w miej-
scowoŜciach Florczaki, Ğukta i Komorowo, wyğonienie ğawnika do 
SŃdu Rejonowego w Ostr·dzie, ustalenie zasad udzielania osobom 
fizycznym dotacji celowej z budŨetu Gminy Ğukta na dofinansowa-
nie koszt·w inwestycji z zakresu ochrony Ŝrodowiska i gospodarki 
wodnej, zmiany w budŨecie gminy, informacja Dyrektora Zespoğu 
Szkolno ï Przedszkolnego w Ğukcie o stanie przygotowania szkoğy 
do nowego roku szkolnego. 
 
Radni podjňli nastňpujŃce uchwağy: 
- w sprawie przeznaczenia do sprzedaŨy w drodze przetargu 25 nie-
ruchomoŜci niezabudowanych poğoŨonych w obrňbie Florczaki  
(23 nieruchomoŜci), w obrňbie Ğukta (1 nieruchomoŜĺ) i w obrňbie 
Komorowo (1 nieruchomoŜĺ),  
- w sprawie przeznaczenia do sprzedaŨy na poprawň warunk·w za-
gospodarowania dziağki przylegğej nieruchomoŜci poğoŨonej w obrň-
bie Florczaki, 
- w sprawie wyboru ğawnika. Radni w wyniku tajnego gğosowania na 
ğawnika do SŃdu Rejonowego w Ostr·dzie wybrali PaniŃ Mağgorzatň 
KuciŒskŃ  
- w sprawie zasad udzielania osobom fizycznym dotacji celowej  
z budŨetu Gminy Ğukta na dofinansowanie koszt·w inwestycji  
z zakresu ochrony Ŝrodowiska. Dotacja celowa przeznaczona jest na 
dofinansowanie koszt·w zadania inwestycyjnego z zakresu ochrony 
Ŝrodowiska i gospodarki wodnej polegajŃcego na budowie przyğŃ-
czeŒ kanalizacyjnych. WysokoŜĺ dotacji do jednego wybudowanego 
przyğŃcza kanalizacyjnego wynosi 50% koszt·w przyğŃczenia, jed-
nak nie wiňcej niŨ 3.000 zğ (sğownie: trzy tysiŃce zğotych.) Wnioski 

przyjmowane bňdŃ do 15 paŦdziernika kaŨdego roku. Wszelkich 
informacji na temat dotacji, wymaganych dokument·w udziela Refe-
rat Gospodarki Terenowej Urzňdu Gminy Ğukta (pok·j nr 1)          
- w sprawie zmian budŨetu gminy na 2015 rok.  

Radni postanowili przenieŜĺ wydatki miňdzy dziağami, rozdziağami  
i paragrafami na podstawie potrzeb i przewidywanego wykonania na 
2015 rok. Zwiňkszyli plan dotacji celowych z budŨetu paŒstwa na 
dofinansowanie nastňpujŃcych zadaŒ: 
 
- Referendum Og·lnokrajowe  ï 3.376,00 zğ 
- czňŜĺ oŜwiatowej subwencji og·lnej ï 47.000,00 zğ, 
- wypğatň zasiğk·w okresowych ï 180.480,00 zğ, 
-  wypğatň zryczağtowanych dodatk·w energetycznych 104,00 zğ, 
- wypğatň zasiğk·w stağych- 74.810,00 zğ, 
- zatrudnienie asystent·w rodziny ï 17.938,00 zğ, 
- opğata skğadek za osoby pobierajŃce Ŝwiadczenia pielňgnacyjne ï 
896,00 zğ, 
- wyposaŨenie szk·ğ w podrňczniki oraz materiağy edukacyjne i ĺwi-
czeniowe tzw. darmowe podrňczniki dla kl. I, II, IV i kl. I gimna-
zjum ï 3.199,29 zğ  (cağa otrzymana dotacja wynosi: 34.696,96 zğ), 
- dofinansowanie zakupu podrňcznik·w i materiağ·w edukacyjnych 
Ăwyprawka szkolnaò.  
W·jt Gminy Pan Robert Malinowski przedstawiğ radnym informacjň 
o swojej pracy miňdzy sesjami. Om·wiğ szczeg·ğowo kaŨde spotka-
nie, w jakim uczestniczyğ i kaŨdŃ sprawň, jakŃ siň zajmowağ, udzieliğ 
odpowiedzi na zadawane  przez radnych dodatkowe pytania. Dyrek-
tor Zespoğu Szkolno ï Przedszkolnego Pan Wojciech PaliŒski przed-
stawiğ informacjň  o stanie przygotowania szkoğy do nowego roku 
szkolnego 2015/2016. Poinformowağ, Ũe w Zespole od 01 wrzeŜnia 
2015 roku rozpocznie naukň 460 uczni·w plus 36 dzieci w oddzia-
ğach przedszkolnych i 72 dzieci w przedszkolu. DowoŨonych bňdzie 
362 uczni·w dwoma autobusami PKS i transportem wğasnym 
(autobus i 2 busy.) 

UrzŃd Gminy Ğukta 

Informacja z obrad dziesiŃtej sesji Rady Gminy Ğukta  
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NASZA GMINA ĞUKTA 

świňto Plon·w w Gminie Ğukta 

W sobotň 5 wrzeŜnia na stadionie w Ğukcie odbyğy siň DoŨynki 

Gminne. UroczystoŜci rozpoczňğy siň MszŃ świňtŃ (w tym roku po 
raz pierwszy przeprowadzona na stadionie), podczas kt·rej poŜwiňco-
no chleb i wieniec. DoŨynkowy wieniec wykonağo soğectwo Glňdy. 
Starostowie DoŨynek ï Paweğ i Jolanta Badowscy wrňczyli W·jtowi 
tradycyjny bochen chleba. W·jt Robert Malinowski powitağ wszyst-
kich zebranych i podziňkowağ rolnikom za trud i ich ciňŨka pracň.  
W tym roku wyr·Ũnieni zostali: Krzysztof ŧukowski z Molzy, Ewa  
i Krzysztof Sobota z Glňd, Henryk Rzeszotarski z Komorowa, Uboj-
nia ZwierzŃt RzeŦnych Gucin, ĂProsperò Zakğad Uboju Drobiu w 
Ğukcie oraz Mleczarnia Eko ï Ğukta. W tym roku r·wnieŨ zmieniono 
nieco formň DoŨynek. Nie oceniano stoisk wystawianych przez so-
ğectwa a przeprowadzono Turniej Soğectw. KaŨda miejscowoŜĺ wy-
delegowağa trzyosobowŃ grupň przedstawicieli, kt·ra brağa udziağ  
w trzech konkurencjach na wesoğo: slalom z taczka, bieg w gumia-
kach i obieranie ziemniak·w. Trzecie miejsce zajňğo soğectwo DŃg, 
drugie ï Florczaki a zwyciňzcami zostağo soğectwo Pelnik. Fundato-
rami nagr·d w Turnieju byli: za I miejsce ïZakğad Miňsny Parma, za 
II ï miejsce Wasser Fish Komorowo i  za III miejsce ï Fundacja 

Rozwoju Regionu Ğukta. Po tych peğ-
nych napiňcia rozgrywkach zostağy 
przeprowadzone dwie konkurencje dla 
publicznoŜci. Wbijanie gwoŦdzi i pod-
noszenie ciňŨar·w osobiŜcie poprowa-
dziğ W·jt Robert Malinowski. Zwy-
ciňzcami zostali: wbijanie gwoŦdzi ï 
Mariusz RogoziŒski z Florczak, pod-
noszenie ciňŨar·w ï Ryszard BŃczaj 
r·wnieŨ z Florczak. W DoŨynkach 
liczny udziağ wziňli mieszkaŒcy cağej 
gminy oraz przyjezdni goŜcie i turyŜci. 
Na scenie wystŃpiğy Martyna StňpieŒ 
oraz Ada i Karina Stohler. Pani Kasia 
Miszczuk wraz ze swojŃ grupŃ zapre-
zentowağa ukğad taneczny, podczas 
kt·rego wszyscy chňtni mogli doğŃ-
czyĺ do plŃs·w na parkiecie. Nastňp-

nie przyszedğ czas na zespoğy muzyczne: Lonely Tree, Golden Boys 
oraz Gwiazda Wieczoru zesp·ğ disco polo ï MIG. W tym roku swoje 
stoiska DoŨynkowe zaprezentowağy soğectwa: Zajaczkowo, Glňdy, 
Mostkowo, Wynki, Tab·rz, Ğukta, Florczaki, Plichta, Molza, Ramo-
ty, Kojdy, DŃg, Kozia G·ra, Komorowo i Pelnik. 

Izabela Bereda 

WYDARZENIA  

Serdecznie dziňkujň wszystkim sponsorom za pomoc w organizacji DoŨynek: Agroturystyka Glendoria, EkoĞukta, Fundacja Rozwoju Regionu 

Ğukta, WarmiŒski Bank Sp·ğdzielczy, Hotel Masuria ****, Zakğad Przetw·rstwa Miňsnego PARMA, Kawiarnia u Smolej·w, Salon Fryzjerski 

Justyna, Kwiaciarnia Orchidea, Mir-Wit TOYOTA OLSZTYN, Bezpğatne Szkoğy COSINUS, Wasser Fish, ABP Anna Brdak, ZGK Ğukta. 

Dyrektor GOK, Anna Czubkowska 


